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REFERAT 

Teams møte GU Bane 2022-2024 Norges Cykleforbund 

___________________________________________________________________

Dato: 16.01.2024 

Tid: 20-21:30 

Sted: Teams 

Til stede: Jan Ingen Hansen, Bente Meisingseth Sjulstad, Tony Solli, Marit 

Sælemyr, Cato Karbøl, Thomas Dahlsrud, Jan Inge Hansen 

___________________________________________________________________ 

Agenda: 

Innledning med ros til en fantastisk helg med åpning av velodromen og særdeles 

gode sportslige resultater av Anita Yvonne Stenberg, Nora Tveit og Iver Knotten. 

1. Status og utvikling velodrom Asker v/ Bente.  

Akkrediteringen går så fort som mulig med dagens instruktørkapasitet. Opp mot 

500 stk. er pr. i dag akkreditert ref. Truls Veslum. Div. kurs avholdes fortløpende 

på banen. Kursholder planlegges å få godtgjørelse.  

Deltidsansatte skal hjelpe til i den dagligdagse praktiske drift av anlegget, disse 

ansettes i disse dager. Indre bane brukes igjennom Asker kommune på dagtid. 

Idrettsskoler som NTG og Vang bruker Velodromen på dagtid, og klubber og 

individuelle syklister på ettermiddag/kveld.  

Litt utfordringer med lyden på indre bane under åpningen.  

Sykkelbur bygges fortsatt forløpende for oppbevaring syklene til de som bruker 

banen.  

Hjemmesiden www.velodromen.no, vil jobbe også for å komme på flere sosiale 

medier utover FB der siden heter «Velodromen i Asker».  

Det er ikke matservering i bygget, men en matautomat er på vei.  

Banen er godkjent, det er noen mindre utbedringer som må uføres. Oppfordres til å 

avholde arrangementer og med høyere UCI status. 

2. Ritt 2024 v/ Cato,  

NM bane 2024 har 2 søkere, IF Frøy og Sola v/ klubbene Sola, Stavanger og 

Sandnes. Se Catos egen presentasjon.  

Tony minner om at det er stor arrangørkompetanse på Østlandet allerede før 

arrangementene er avholdt på banen i Asker, her er det flere som har vært 

arrangører på gjennomførte mesterskap på banen blant annet i Polen. Innspill rundt 

bane øvelsen keirin som mesterskap.  

Etterstrebe å unngå stevnekollisjoner også i fremtiden, eks. CX og BANE som 

http://www.velodromen.no/


 
 

   
 

tidligere har kollidert.  

Norges Cup kan virke som det skremmer bort noen deltakere fremfor å rekruttere 

flere, bør vurderes også før oppstart av ritt på Velodromen i Asker.  

Sola ser på mulighetene for å arrangere EM på sikt, tidligst i 2026.  

Tilnærming til NC arrangementer på bane også på Velodromen i Asker i 2024, med 

en gradvis opptrapping videre om det er en farbar vei. Kople på flere klubber for å 

etablere arrangørsamarbeid. Invitasjon til utvalgte klubber, avklare hvem som står 

som avsender. NCF v/ Thomas fremskaffer adresseliste etter bestilling. Oppfordre 

til flere junior ritt etter UCI standard, CU2.     

3. NCF strategiarbeid v/ Jan Inge. 

Løypemelding og historisk påvirkning på sykkelsportens ståsted i dag. 

Gjennomgang, se løypemeldingen i sin helhet i lenken - 

https://sykling.no/app/uploads/2023/12/Loypemelding-NCF-til-web-2023.pdf 

Konsekvenser er fortsatt i prosess grunnet den økonomiske situasjonen.  

4. Eventuelt –  

Det er ikke midler i GU til å drive aktivitet, tidligere var det midler til fysiske 

møter, nå forventes det digitale møter for alle utvalg og komiteer.  

https://sykling.no/app/uploads/2023/12/Loypemelding-NCF-til-web-2023.pdf

